
  
  

    

 

Referat 
 

Skolebestyrelsesmøde Søholmskolen 
September 27. september kl. 1700 – 1900 

Deltagere:  

Forældrerepræsentanter: Medarbejderrepræsentanter: Martin Iversen Christensen, Christine 

Schrøder-Sevald, Maria Steno, Mikkel Nielsen, Malene Christophersen, Morten Borch Vinther, Al-

berte Clement Meldal, Allan Holten Schmidt-Petersen og Michelle Bea Lund-Müller.  

Elevrepræsentanter: Georg Steno Stange, Christian Rygaard, Christoffer Krogh, Dalal Rezqi, 

Ledelse: Jeppe Gordon Knudsen, Katrine Tange, Lotte Hemmingsen  

KB: Court Møller 

Afbud: Lotte Hemmingsen, Allan Holten Schmidt-Petersen, Christine Schrøder-Sevald,  

 Tid Dagsordenspunkt Proces 

1 17:00 Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt med følgende ændringer. 
Punkt 6 flyttes til punkt 2. 
Punkt 10 tilført: Nyt fra elevrådet 

3 17:00 Styrket udskoling Tankerne bag styrket udskoling blev præsenteret af 
medarbejderrepræsentant/koordinator for udskolingen.   
Se byggeprogram her 
https://www.rudersdal.dk/innovative_laeringsmiljoer 
Derefter var bestyrelsen på rundvisning i de lokaler, 
som skal ombygges til den fælles udskoling. 
Der holdes et åbent orienteringsmøde for alle forældre, 
om den fælles udskoling medio november 2022. Ledel-
sen udsender invitation. 

4 17:50 Kommunalbestyrelsens  
Statusrapport for skolerne 

Skoleledelsen indgår i et samarbejde med forvaltningen 
om opfølgning på temperaturmålingen for alle skolerne. 
Det handler bl.a. om en ledelsesstruktur, som sikrer 
mere nærhed på den enkelte matrikel samt fælles ar-
bejde med fortsat opkvalificering af vikarordningen.  
Skolebestyrelsens opfølgning på skolerapporterne gen-
optages på næste skolebestyrelsesmøde. 

5 18:20 Kontaktforældremøde Der er blevet nedsat en arbejdsgruppe bestående af for-
ældremedlemmer i bestyrelsen, med henblik på at af-
holde et møde for alle kontaktforældre i januar måned.  
 

6 18.25 Indskrivningsarrangement Skolebestyrelsen satte fokus på at indskrivningsarran-
gementet for nye elever både sætter fokus på skolens 
faglighed og fællesskab. Input fra forældrene tages med 
videre i ledelsens planlægning. Formand og næstfor-
mand for skolebestyrelsen deltager i afholdelsen af ind-
skrivningsmøderne. Øvrige forældre på skolen opfor-
dres til at sprede budskabet om Bistrup og Toftevang til 
kommende forældre. 

https://www.rudersdal.dk/innovative_laeringsmiljoer
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2 18.35 Budgetstatus Budgetstatus for Søholmskolen 
Det forventede årsresultat lander på et underskud på 
mellem 400-600.000 kr. afhængigt af anvendelsen af 
skolens egen anlægspulje og størrelsen på puljen vedr. 
generelt løft. Staten har i år lagt en del af puljen vedr. 
generelt løft i bloktilskuddet, og Rudersdal kommune får 
derfor en mindre andel end først udmeldt. Vi afventer 
den endelige tildeling fra kommunen. 
  
Derudover har skolen i samråd med PPR anvendt flere 
ressourcer til støttekrævende børn, Søholmskolen skal 
selv betale en del af tildelingen, og det påvirker dermed 
skolens samlede forbrug negativt. Endelig er der lidt 
færre elever på skolen end estimeret ved årsstart. 
 
Søholmskolen skal ikke akkumulere overskud men ba-
lancere regnskabet omkring 0, men med så stort et 
samlet budget er det svært at undgå enten mindre over-
skud eller underskud. Skolens underskud vil blive over-
ført til næste år. 

7 18.45 Orientering fra ledelse  Der er en skolesekretær på Bistrup, der har sagt op, og 
der er blevet ansat en ny i stillingen. 
Der er to ledige afdelingslederstillinger, derfor får vi 
hjælp af et rekrutteringsbureau til at besætte stillin-
gerne. Stillingerne forventes at blive besat januar 23. 
Der er ikke yderligere nye opsigelser eller ansættelser 
af fast personale. 
Elevtallet er svagt faldende. Der i år kun tre klasser på 
0. årgang, mod fire i sidste skoleår. Vi forventer igen at 
have 4. klasser på 0 årgang til næste skoleår.  
 

8 18.50 Orientering fra formand  
og Skoleforum 

Der har været forældrehenvendelse i forhold til digitali-
sering og brug af iPad/PC til læring og fritid. På vores 
bestyrelsesmøde til oktober har vi digitalisering på som 
et selvstændigt punkt på dagsordenen med henblik på 
at starte arbejdet med et fælles princip for digitalisering 
i undervisningen. 
 
Derudover henviser vi til princip omkring brug af mobile 
enheder. Søholmskolen er en mobilfri skole – og det ar-
bejder ledere og medarbejdere efter at implementere i 
hverdagen.  
 
Nyt fra det fælles Skoleforum udsættes til næste møde. 
Formanden rundsender referat fra sidste møde i Skole-
forum, når det foreligger. 
 

9 18.55 Evt.   Ingen punkter 
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10 19.00 Nyt fra elevrådet Elevrådet er i gang med at udarbejde et årshjul på Tof-
tevang og der er en plan for, at der skal etableres et 
samarbejde i de to elevråd  

 


